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Til stede: Harald Grøtting, Bjørnar Smines, Silje Jakobsen, Siw Storø, 
Heidi Johnsen, Frank Rørmark, Elin Hovik Skage, Marthe Sund, Baard S. 
Kristiansen

Tidspunkt og sted:

24.9.21, Teams

Agenda 24.9.2021:

1. Status fra hver av oss

Elin:
- Egen side på planportalen som heter Mulighetsteam hvor det ligger 

informasjon om hva dette er, veileder, gode eksempler osv. Lenke 
ligger ved her. https://namsos.kommune.no/planportal/mulighetsteam/

- Status i forhold til kjerneteam: Faste medlemmer her er Elin H. Skage,
Marthe Sund og Baard S. Kristiansen. Tar imot innspill fra andre som 
ønsker å gjøre en innsats for bygda si, og så vurderer vi om det er noe 
for mulighetsteamet. 

Marthe
- Stolpejakten: stolpene er samlet inn.

Harald
- Legge link til 
- Dugnadstimer(inkludert all dugnadsaktivitet i Lund krets): I utg. 

pkt500 timer i ordinære år (tilsvarer 173.000,-). I år er 1400 t + 
tilsvarer 790.000,- (350,- for persontimer, 1000,- for maskintimer, 
4500,- for oppdrettsbåt). Vil være viktig å få en oversikt over timer 
knyttet til prosjektet. 

- Ny sak som ikke står på tiltakslista:
o Stortjønna ønskes tilbake til opprinnelig status. Den ble senket 

170 cm i 1977, for å få bedre dyrkingsjord. (Se lengre ned i 
referatet).  

o Lager en arbeidsgruppe bestående av Harald Grøtting, Svein 
Storø og 3 grunneiere. 

o Ønsker å få dette inn som tiltak nr. 18 i vår liste. (OK- aksept i 
møtet)

https://namsos.kommune.no/planportal/mulighetsteam/
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o Ligger i nærheten av gammelskolen, og vil ved restaurering 
skape litt mer liv i området.

o Brosjyre Salsnes-Lund: hvor er den i systemet i forhold til 
rettelse av feil i denne. Baard sjekker

o Tar kontakt med statsforvalteren, og vil søke om midler til et 
forprosjekt for å finne ut hvordan dette kan gjøres.  

Siw
- Turstiprosjektet:

o Ryddet langs veien til Bjøllåvatnet slik at det er klart til å ruste 
opp veien til badeplassen. Veie blir fikset i høst, 

o Har hatt møte med Fagtrykk i forhold til skilttavler, blant annet 
justering av kart og lignende. 

o Legger inn 4 forslag til turer på hvert skilt. 
o Skal ut med 150 skilt på 60 plasser på.

- Spleis i forhold til reguleringsplan Smines:
o Pr. nå ca. 14.000,- kommet inn. 

Silje
Gammelskolen

- Ting går sin gang. Det males og bygges. Uteområdet har fått store 
endringer. Vil gjerne ta en befaring med alle i teamet for å vise 
fremgangen

- Rorbuprosjektet: Har stått litt stille. Ble anbefalt å gjøre en 
prøvegraving, og det ser, etter muntlig tilbakemelding, bra ut så langt.

- Touch-skjerm på innbyggerpunkt – Baard sjekker.

Bjørnar
Finansiering reguleringsplan Smines båthavn. Bjørnar sender over en 
oversikt over finansieringsbehovet fremover. Dette tas inn i referatet. Kan 
for eksempel idrettslaget eller grendelaget stå som søker på evt ny søknad? 
Spleis/vipps fortsetter, og løftes gjerne opp slik at flere får det med seg. Kan 
havbruksnæringa bidra med noe? Bjørnar sjekker ut dette. 

Reguleringsplanarbeid og grunnundersøkelse knyttet til området ved båthavna i 
Smineset.

Det er nå ønskelig å utvide parkeringsplassen med et areal på ca. 400 m2. 
Utvidelsen er planlagt med steinfylling (sprengtstein). Kalkulert volum ca. 1200
m3.

Det jobbes også med å planlegge et servicebygg ved båthavna og en gapahuk på
nærliggende fornminnesti.
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Dette vil berøre strandsonen og tilgrensende område. Mulighetsteamet har i 
denne sammenheng hatt et møte med Kjeld Erik Sandbakken på planavdelinga i
Namsos kommune for å få synspunkter på prosessen videre. Det ble i dette 
møtet konkludert med at tiltakene i sum er så omfattende at det bør utarbeides 
en reguleringsplan for området. En grundig vurdering av grunnforhold og 
bæreevne i fjæreområdet vil stå sentralt i et slikt planarbeid.

Sivilingeniør Robert Williamsen har nå foretatt en grundig geoteknisk 
vurdering av strandsonen i det området som vil bli berørt av nevnte utbygging, 
Vurderingen bygger bl.a. på geologiske kart og stabilitetsundersøkelser foretatt 
av Statens Vegvesen.

Robert Williamsen konkluderer slik:

«Sikkerheten er tilfredsstillende ved gjennomføring av planlagte tiltak. 
Imidlertid skal fyllingsarbeidene ikke utføres raskere enn at eventuelt 
poreovertrykk får tid til å utlignes etter hvert som oppfyllingen skrider fram.»

Denne grunnundersøkelsen, og planlagt arbeid med en reguleringsplanen, er 
kostnadsberegnet til ca. kr 150.000,-.

Dette er en oppgave i stedsutviklingsarbeidet som ennå ikke er fullfinansiert. 
Årsmøtet i Lund grendelag har fattet vedtak om at laget går inn med en 
delfinansiering. I tillegg er det satt i gang en spleiseaksjon som har som mål å 
samle inn kr 50.000,- til reguleringsplanarbeidet knyttet til «Naturmøteplassen 
Smines». Hittil har det kommet inn ca. kr 15.000,- . Både årsmøtevedtaket i 
grendelaget og den private spleiseaksjonen viser til fulle viljen hos 
lokalbefolkninga til å få dette gjennomført! Spleisen avsluttes om en måneds 
tid. Så snart vi har full oversikt over innsamlede midler, vil grendelaget søke 
næringsfondet i Namsos om fullfinansiering av tiltaket.

2. Harald:

- Restaurering av Stortønna; Tjønna ble senket i 1977 for å få mere og bedre 
dyrkingsjord. I Miljødirektoretatets oversikt står det at tjønna bør restaureres.
Svein Storø er primus motor og har tatt kontakt med grunneierne, som 
ønsker saken utredet. Det er derfor tenkt en prosjektgruppe med Svein som 
leder samt grunneierne og meg som de andre deltakerne. Han har også vært i
kontakt med Terje Skomsvold, prosjektleder for vannforvaltning i Namdalen
(vannkoordinator). Svein og jeg har hatt et møte og en befaring med han og 
han er veldig interessert. For å styrke saken (bedre imaget) håper jeg at vi 
kan ta inn denne saken som nr 18 i Mulighetsteamet (medfører sannsynligvis
ikke mer arbeid for teamet).
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3. Harranes Utvikling – status og behovet for midler til prosjektering

Første runde med høring, og det har kommet noen innspill:

- Reineiere: Det er trekkveier i området. God dialog viktig.
- Arkeologer som ønsker å komme på befaring. 
- Det kan bli aktuelt at det gjøres undersøkelser under vann der det 

planlegges flytebrygge.
- Tensio: det handler om tilgang til strøm

Arkitekten har vært på befaring, og ser området på en helt annen måte 
enn det vi gjør. Skisse ikke helt ferdig. 

Støtte: 

- Søke råd hos Inam v/ Rina Skjæran
- Sende en e-post til Kjell Ivar Tranås i forhold til å søke på midler i   

næringsfond 
- Ta kontakt med landbrukskontoret v/ Per Olav Meosli

 

4. Reguleringsplan for Smines småbåthavn – status v/ Bjørnar

5. Eventuelt

- Nytt møte planlegges på Lund. Forslag til dato kommer, om ikkje så 
brått. 
(Det er sendt ut forslag på dato: 8. november kl. 09.30 på Lund.)

- Møte med hytte-eiere og innbyggere: planlegges rundt påsketider.  


